
ÒEls animals no es maltractenÓ

Soler �s un dels por taveus de Correbous Vidreres Associaci�.

Quin �s el missatge que volen donar als ve�ns de Vidreres? Per qu� han de votar a favor dels correbous?Com

m�s gent vagi a votar a favor del s�, millor. �s una festa que no podem perdre, que els vidrerencs i la gent que

estima Vidreres no pot perdre. �s una festa creada aqu� i no hi ha cap obstacle perqu� es vagi a votar que s�,

perqu� entenem que lÕ�nic obstacle que hi hauria seria el maltractament animal, i en els correbous de Vidreres

no existeix.Aix�, no hi ha maltractament?No nÕhi ha hagut ni nÕhi ha ni nÕhi haur�. S�n formes de fer. Nosaltres

som gent de totes les edats, alguns que ja no hi s�n, que venim del m�n de lÕagricultura, de la ramaderia... Si hi

ha alg� que estima els animals som nosaltres. No hi ha maltractament; una cosa �s jugar i una altra, maltractar.

La gent ha de votar que s� perqu� no volem que es perdi aquesta festa, una festa irrepetible i per la qual hem

lluitat molts anys.Han tingut dif icultats per poder-la fer, aquesta festa?No, la festa sempre ha estat molt ben

acceptada, al m�xim. Quan es va comen�ar, la gent de pag�s hi colálaborava, sense ells hauria estat impossible,

i sempre hi ha par ticipat la gent del poble. �s una festa creada per nosaltres, amb els nostres diners, no de

lÕAjuntament, i nÕestem molt orgullosos. El tema del maltractament ha estat present des del primer dia i aqu� som

curosos amb els animals i el seu benestar. Les vaques venen a Vidreres i estan encantades.
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